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Tid och plats Onsdag den 28 november 2018, kl. 14.00 
plats: mötesrum 1 och 2, Asbacka 

Närvarande Ingrid Jerneborg Glimne (M), Inga-Till  Karlsdotter (PRO Gnesta), Inger 
Ivarsson (PRO Stjärnhov), Sivert Eklöf (PRO Stjärnhov), Gunilla Bränström 
(SPF), Elisabet Nilsson (FUB), Agneta Johansson (FUB), Sture Nilsson (SRF), 
Siv Malmström (SPF), Kerstin Landin (HRF) 

Linda Bergström, verksamhetschef AoB 

Frånvarande Fredrik Norberg (M), Jesper Hammarlund (S), Ulf Bergner (S), Till Björk (C), 
Margareta Bergdahl (PRO Gnesta) 

Sekreterare Marie Soltet 

Justerare Gunilla Bränström 

Möte i pensionärs- och omsorgsrådet 2018-11-28 

§ 1 Sammanträdets öppnade samt upprop 

Ingrid Jerneborg Glitnne öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Gunilla Bränström väljs att justera protokollet jämte ordförande torsdagen den 
6 december id. 16.00, Elektron. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

Sammanträdestider för 2019 läggs till under punkten Övriga frågor. 

Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 

§ 4 Föregående protokoll 

§ 7 — När ska det tas beslut om hur bestämmelseran om förenklat 
beslutsfattande gällande hemtjänst för äldre ska tillämpas? Linda  Bergström 
svarar: Den utbildning som biståndshandläggarna skulle gå blev inställd. Linda i 
samarbete med kvalitetsteamet arbetar med att se över när det kan införas. 

§ 8 — Karlsdotter tycker inte att de personer som äter på Flamman ska 
behöva betala den höjning av matpriset som de inte fick information om. Linda 
Bergström svarar: Hon tar med sig frågan till ekonomieneheten och hör om 
återbetalning kan ske. 
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§ 11 När kommer rådets synpunkter och förslag till revidering av riktlinjer 
behandlas av nämnden? Ingrid Jerneborg Glirrme svarar: Det kommer att göras 
under 2019. 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

§ 5 Enkelt avhjälpta hinder 

Marie Solter får i uppdrag att uppdatera listan med enkelt avhjälpta hinder för 
att förmedla den till Johnny Nyberg samt att bjuda in honom till nästa 
sammanträde. Det som ska tillföras på listan är: 

Sprickor och vegetation på trottoaren vid Ringvägen 

På övergångsställe på Storgatan vid korsningen till Mariefredsvägen sitter 
reflexstolparna fel i förhållande till trottoarkanten 

Avfasningen på Tingshusgatan (utanför Guldsmen's) är inte där markeringen 
för övergångsstället är. 

Svårt att komma upp till Hembygdsgården p.g.a. grus och gräs. 

Förbättring av avslutningen av gång- och cykelbanan i korsningen Thulegatan — 
Dagagatan önskas. En gångbana över gräsmattan i korsningen mot Powerhuset 
föreslås. 

Dessutom finns önskemål om parkbänk mitt i backen på Nyblinstigen. 

§ 6 Strandhagen samt planer för Frustunagården 

Vi börjar nu närma oss målet med Strandhagen och inflyttning planeras att ske 
under mars 2019. 

Rådet kommer att bjudas in till ett besök på Strandhagen så fort det är säkert att 
vistas på byggarbetsplatsen. 

Anne Ringdahl bjuds in till nästa sammanträde för att svara på frågor kring 
Strandhagen. 

§ 7 Hemtjänsten 

Linda Bergström berättar att Tapinder Josan ska sluta sin anställning för att 
börja arbeta inom LSS-verksamhet på annan ort. 

Diskussion fördes kring de skriverier som har varit i tidningen gällande 
hemtjänsten och Linda tycker det är tråkigt att tidningarna uppmärksammar de 
tråkiga sakerna. Dessutom är det så att man från verksamhetens håll inte kan 
kommentera och besvara när det gäller personärenden, vilket gör att man inte 
kan dementera uppgifter. 

§ 8 Lekoteket 

Avtalet med Lekoteket är uppsagt men kommer p.g.a. uppsägningstid att kvarstå 
under en period. 

Familjecentralen som ska öppnas i landstingets lokaler kommer att ersätta den 
verksamhet som hittas har lösts genom ett avtal med Lekoteket. 
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Familjecentralen kommer att få i uppdrag att kartlägga behoven och att möta 
upp dem. 

§ 9 Budget 2019 

Nämnden och förvaltningen arbetar med budgeten som ännu inte är klar. 
Nämndens siffror för 2018 är ca — 17 miljonor kr. 

Hemtjänst och dagverksamhet ligger över de beräkande kostnaderna. Från maj i 
år har antalet ärendet ökat. Kostnaderna för placering av barn med särskilda 
behov har ökat mer än väntat under året. 

Linda Bergström undersöker om "Landskronamodellen" har utvärderats och 
kan vara kostnadseffektiv med bibehållen kvalitet. 

Ingrid Jerneborg Glimne säger att man inte kan lova att hålla alla verksamheter 
öppna. De som inte är lagstadgade kan tvingas stänga eller att slimmas. Men 
hellre att jobba smartare än att stänga verksamheter. 

Vissa verksamheter är beroende av att det kommer in statsbidrag. 

§ 10 Organisationerna informerar 

PRO Stjämhov avslutar sina kurser nästa vecka. Man har Luciafirande och 
julbord att se fram emot innan det blir jullov. 

PRO Gnesta; kören ska sjunga på Frustunagårdens julfirande Åke kommer 
ibland till Frustunagården för att spela och sjunga, sist var det visor av Dan 
Andersson. På torsdagar är det öppethus på Powerhuset mellan kl. 13.00 och 
15.00. Det är en gemsam aktivitet för SPF och PRO, bl.a. kommer Viktoria 
Axell att prata om demenssjukdomar. 

SPF: tycker det roligt med samarbetet på Powerhuset särskilt med tanke på att 
man tidigare inte har haft någon lokal. Det kommer att bli julfest på 
Wattrangsborg. 9 januari kommer det att vara julgransplundring på Elektron. 

HSO: Av HSO finns nu endast en kommite kvar. Dock har man delat ut ett 
funkispris. 

§ 11 Ordföranden informerar 

Vuxen- och omsorgsnämnden kommer att byta namn till  Socialnämnden. 

§ 12 Övriga frågor 

Hipp ocampe 

På grund av att Hippocampe-stolen inte levererade hit till Sverige kunde inte 
Lotta Kronåker komma och visa den. Vi bjuder in Lotta till nästa sammanträde. 
Broschyr om badstolen delades ut. 

Sammanträdestider 

Datum för nästa sammanträde bestäms att vara torsdagen den 14 februari kl. 
14.00 och då kommer vi att vara på Powerhuset. Rådets övriga 
sammanträderstider för 2019 bestäms den 14 februari. 

AU är torsdag den 31 januari k1.10.00 i Björken. 
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Marie Solter 
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